
Szám: IV/1-13/2024. 

 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

Készült: a Tatai Kistérségi Többcélú Társulási Tanács 2024. február 1-jén 9.20 órakor kezdődő 

üléséről, a Tatai Közös Önkormányzati Hivatal (Tata, Kossuth tér 1.) dísztermében 

 

Jelen vannak: 
 

A Társulási Tanács tagjai részéről:   
 Michl József, Tata Város Polgármestere 

 Schunder Tibor, Baj Község Polgármestere 

 Makay Tibor, Dunaalmás Község Polgármestere 

 Csordás Gyöngyike Ibolya képviselő  

 (Béger Ákos, Dunaszentmiklós Község Polgármestere megbízásából – meghatalmazás 

csatolva) 

 Simon László, Kocs Község Polgármestere  

 Dr. Maszlavér Petra, Naszály Község Polgármestere  

 Janovics István, Neszmély Község Polgármestere 

 Dr. Zigó Tamás, Vértestolna Község Polgármestere 

 

A Tatai Közös Önkormányzati Hivatal részéről: 
 dr. Horváth József jegyző 

 dr. Lantai Éva aljegyző 

 dr. Korencsi Melinda jegyzői kabinetvezető 

 Bálint Anita humánszolgáltatási irodavezető 

 Fesselné Harsányi Marietta Adó- és pénzügyi irodavezető 

 Kiss Petra pénzügyi ügyintéző 

 Takács Zoltán személyügyi referens 

 Dankó Anikó szervezési ügyintéző 

 Ősz Tibor intézményi referens 

     

Az ülésre meghívást kapott: 
-  Dr. Kancz Csaba, a Komárom-Esztergom Vármegyei Kormányhivatal főispánja 

-   Bencsik János országgyűlési képviselő 

- Ströcker Zoltán, a Tatai Járási Hivatal vezetője 

- Dr. Mózes István, a Tatai Járási Hivatal Foglalkoztatási Osztályának vezetője 

- Vereckei Judit, a Klebelsberg Intézményfenntartó Központ Tatabányai Tankerületi Központ 

igazgatója  

- Krasula János r.ezredes, a Tatai Rendőrkapitányság vezetője 

- Rigó Balázs alpolgármester, Tata Város Önkormányzata 

- Turza Károly, a Tatai Kistérségi Időskorúak Otthonának igazgatója 

- Háklár Imréné, a Tatai Kistérségi Időskorúak Otthonának gazdasági tanácsadója 

- Németh-Zwickl Nikoletta, a Szociális Alapellátó Intézmény igazgatója 

- dr. Seprődi Bence, a Tatai Egészségügyi Alapellátó Intézmény igazgatója 

- Csákányné dr. Márk Zsuzsanna Baj Község Jegyzője 

- Molnár Erzsébet, Kocs Község Jegyzője 

- Schmidt Ferencné, Szomód Község Jegyzője 

- Katona Ágnes, Tardos Község Jegyzője 

- Dr. Kirschner Katalin, Naszály Község Jegyzője 
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Az ülésen a meghívottak közül megjelentek: 
 a mellékelt jelenléti íven szereplők. 

 

Jegyzőkönyvvezető: Rada Gáborné 

 

 

A Társulási Tanács tagjai részéről az ülésről távol van:  
 Béger Ákos, Dunaszentmiklós Község Polgármestere 

 Cellár József, Szomód Község Polgármestere 

 Csabán Béla Csaba, Tardos Község Polgármestere 

 

 

 

M i c h l  József, a Társulási Tanács elnöke, Tata Város Polgármestere szeretettel és 

tisztelettel köszönti polgármestertársait, továbbá a társulási ülésre meghívott vendégeket, az 

ülésen megjelenteket. 

 

Megállapítja, hogy az ülésen a Társulási Tanács tagjai közül 8 fő van jelen (69 szavazat, 35.317 

lakos képviselete), így a Tanács határozatképes, majd 9.20 órakor az ülést megnyitja. 

 

Elmondja, hogy Béger Ákos, Dunaszentmiklós Község Polgármestere és Cellár József Szomód 

Község Polgármestere nem vesznek részt az ülésen, előzetesen jelezték távolmaradásukat. 

Dunaszentmiklós községet Csordás Gyöngyike Ibolya képviselő asszony teljes jogkörben 

(szavazati joggal) képviseli, az erre vonatkozó meghatalmazás a jegyzőkönyv mellékletét 

képezi.  

Nincs jelen továbbá Csabán Béla Csaba, Tardos Község Polgármestere, s a település nem 

képviselteti magát.  

 

Ismerteti a IV/1-1/2024. számú meghívó szerinti napirendi pontokat, s azok elfogadására úgy 

tesz javaslatot, hogy a Pénzügyi-Ellenőrző Bizottság ülésén elhangzottak alapján a 2024. évi 

költségvetés meghatározásáról szóló előterjesztést I. olvasatként kezelje a Társulási Tanács.  

Javasolja a 6. napirend A/ és B/ pontja mellett az ülést megelőzően kiosztott, intézményvezetők 

illetményrész emeléséről szóló részanyag megtárgyalását is. 

Tájékoztatja a Társulási Tanács tagjait, hogy a Szociális Alapellátó Intézmény vonatkozásában 

két különböző beszámoló készült, s véletlenül másik anyag került kiküldésre. A tárgyalás 

alapját képező anyagot szintén kiosztották az ülést megelőzően. 

Az „Egyebek” napirend keretében rövid tájékoztató megtartására kéri fel Mózes István 

osztályvezető urat, valamint Neszmély Község Polgármestere, Janovics István jelzése alapján 

két rövid tájékoztatásra kerül majd sor. Ezenkívül Rigó Balázs alpolgármester úr újabb 

információkat oszt meg a jelenlévőkkel az „Európa Ifjúsági Fővárosa – Tata 2027.” pályázat 

jelenlegi állásáról, hiszen a kistérség településeit is szeretnék ebbe a pályázati lehetőségbe 

bevonni. 

Indítványozza a napirendek előzőekben elhangzott kiegészítésekkel történő elfogadását. 

 

A Tatai Kistérségi Többcélú Társulási Tanács jelenlévő 8 tagja, egyhangú, 8 igen szavazattal 

(69 igen szavazat, 35.317 lakos képviselete) a napirendet elfogadja, és a következő határozatot 

hozza: 
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Tatai Kistérségi Többcélú Társulási Tanács 

1/2024. (II.1.)  h a t á r o z a t a 

a Társulási Tanács 2024. február 1-jei ülésén tárgyalandó 

napirendi pontok meghatározásáról 

 

A Tatai Kistérségi Többcélú Társulási Tanács a mai ülésén az alábbi napirendeket tárgyalja: 

 

1. A Tatai Kistérségi Többcélú Társulás 2023. évi költségvetésének módosítása 

Előterjesztő: Michl József, a Társulási Tanács elnöke 

Előadó:  dr. Horváth József jegyző 

Fesselné Harsányi Marietta, az Adó- és pénzügyi iroda vezetője 

Kiss Petra pénzügyi ügyintéző 

 

2. A Tatai Kistérségi Többcélú Társulás 2024. évi költségvetésének meghatározása  
I. olvasat 
Előterjesztő: Michl József, a Társulási Tanács elnöke 

Előadó: dr. Horváth József jegyző 

   Fesselné Harsányi Marietta, az Adó- és pénzügyi iroda vezetője 

   Kiss Petra pénzügyi ügyintéző 

 

3. A Szociális Alapellátó Intézményben és a Tatai Kistérségi Időskorúak Otthonában 

fizetendő térítési díjak megállapításáról 
Előterjesztő: Michl József, a Társulási Tanács elnöke 

Előadó: Bálint Anita humánszolgáltatási irodavezető 

   Ősz Tibor intézményi referens 

 

4. A Szociális Alapellátó Intézmény vezetői pályázatának kiírásáról 
Előterjesztő: Michl József, a Társulási Tanács elnöke 

Előadó: Takács Zoltán személyügyi referens 

    
5. A Tatai Kistérségi Időskorúak Otthona intézmény vezetői pályázatának kiírásáról 

Előterjesztő: Michl József, a Társulási Tanács elnöke 

Előadó: Takács Zoltán személyügyi referens 

 

6. A Tatai Kistérségi Többcélú Társulás fenntartásában működő intézmények beszámolói 

tevékenységükről 
A/ Szociális Alapellátó Intézmény vezetőjének beszámolója 

B/ Tatai Kistérségi Időskorúak Otthona vezetőjének beszámolója 

C/ A kistérség fenntartásában működő intézmények vezetőinek illetményrész emelése 
Előterjesztő: Michl József, a Társulási Tanács elnöke 

Előadó: Németh-Zwickl Nikoletta, a Szociális Alapellátó Intézmény igazgatója 

   Turza Károly, a Tatai Kistérségi Időskorúak Otthona igazgatója 

 

7. Tájékoztató a Társuláshoz tartozó önkormányzatok összesített 2024. évi ellenőrzési 

tervéről 
Előterjesztő: Michl József, a Társulási Tanács elnöke 

Előadó: dr. Horváth József jegyző 

   Zsebőkné Horváth Anna belső ellenőrzési vezető 

 

8. Egyebek 
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1. Napirend 

A Tatai Kistérségi Többcélú Társulás 2023. évi költségvetésének módosítása 

Előterjesztő: Michl József, a Társulási Tanács elnöke 

Előadó: dr. Horváth József jegyző 

  Fesselné Harsányi Marietta, az Adó- és pénzügyi iroda vezetője 

  Kiss Petra pénzügyi ügyintéző  

 

M i c h l  József, a Társulási Tanács elnöke, Tata Város Polgármestere ismerteti az 

előterjesztést, s – mivel azt a Pénzügyi-Ellenőrző Bizottság is tárgyalta – a bizottsági álláspont 

ismertetésére felkéri Simon László elnök urat. 

 

S i m o n  László, a Pénzügyi-Ellenőrző Bizottság elnöke, Kocs Község Polgármestere 

elmondja, hogy a bizottság az előterjesztést megtárgyalta, a részükről felmerült kérdés 

tisztázásra került. A 2023. évi költségvetés módosítása a központi forrásokból év végén kapott 

támogatások, illetve a bevételek tényleges bevételekhez történő igazítása miatt vált 

szükségessé. Ez történt meg az előterjesztésben, melyet a bizottság a Társulási Tanácsnak 

elfogadásra javasol. 

 

M i c h l  József, a Társulási Tanács elnöke, Tata Város Polgármestere kérdés, hozzászólás 

hiányában szavazásra bocsátja a IV/1-2/2024. számú előterjesztés határozati javaslatát.  
 

A „Tatai Kistérségi Többcélú Társulás 2023. évi költségvetés módosításáról” szóló határozati 

javaslatot a Társulási Tanács jelenlévő 8 tagja, egyhangú, 8 igen szavazattal (69 igen szavazat, 

35.317 lakos képviselete) elfogadja, és a következő határozatot hozza: 
 

Tatai Kistérségi Többcélú Társulási Tanács 

2/2024. (II.1.)  h a t á r o z a t a 

a Tatai Kistérségi Többcélú Társulás 2023. évi költségvetés módosításáról 
 

A Tatai Kistérségi Többcélú Társulás Tanácsa a társulás 2023. évi költségvetéséről szóló 

3/2023. (II.3.) számú határozatát a következők szerint módosítja: 
 

1. A költségvetés bevételei és kiadásai 
 

A Társulási Tanács 

A) a társulás költségvetési kiadásainak fedezetéül szolgáló 

 

ÖSSZEVONT MÉRLEG BEVÉTELEK FŐÖSSZEGÉT  1.303.671.369 Ft-ban  

Ebből: működési célú bevételek főösszegét   1.303.421.369 Ft-ban 

felhalmozási célú bevételét                                   250.000 Ft-ban 

állapítja meg. 

A bevételek forrásonkénti összetételét IV/1-2/2024. számú előterjesztés 1., 1a., 1.b., 2. 

melléklete szerint fogadja el. 
 

Működési bevételek: 
- B12 Elvonások és befizetések bevételei               1.722 Ft 

- B16 Egyéb működési célú tám. bevétele államháztartáson belülről         923.828.865 Ft 

- B4 Működési bevételek                 272.657.204 Ft 

- B63 Egyéb működési célú átvett pénzeszköz                     0 Ft 

- B8131 Előző évi költségvetési maradvány igénybevétele – működési     106.933.578 Ft 

- B816 Központi irányítószervi támogatás- Működési                           882.333.422 Ft 

- Finanszírozás halmozódás miatti korrekció           -  882.333.422 Ft 
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Felhalmozási bevételek 

- Egyéb tárgyi eszköz értékesítése               250.000 Ft  

 

B) a társulás költségvetési  

ÖSSZEVONT MÉRLEG KIADÁSI FŐÖSSZEGÉT                     1.303.671.369 Ft-ban 

Ebből: működési kiadások főösszegét                       1.280.018.733 Ft-ban 

felhalmozási kiadások főösszegét                                         23.652.636 Ft-ban 

állapítja meg. 

A kiadások kiemelt előirányzatok szerinti részletezését a összetételét IV/1-2/2024. számú 

előterjesztés 1., 1a., 1.b., 2.  melléklete tartalmazza. 

 

Működési kiadások 
 - K1 Személyi juttatás           643.350.177 Ft 

 - K2 Szociális hozzájárulási adó          88.779.990 Ft 

 - K3 Dologi kiadások         512.447.343 Ft 

 - K4 Ellátottak pénzbeli juttatása               200.000 Ft 

 - K502 Elvonások és befizetések                   3.444 Ft 

 - K506 Egyéb működési célú támogatások államháztartáson belülre     31.237.779 Ft 

 - K512 Tartalékok              4.000.000 Ft 

 - K915 Központi irányítószervi tám. folyósítása      882.333.422 Ft 

 - Finanszírozás halmozódás miatti korrekció             -   882.333.422 Ft 

 

Felhalmozási kiadások  

- K6 Beruházások            23.652.636 Ft 

 

A társulási kiadások feladatonkénti részletezését a összetételét IV/1-2/2024. számú előterjesztés 

2., 2.a., 2.b. melléklete tartalmazza. 

 

A költségvetés működési célú egyenlege                    23.402.636 Ft 

     felhalmozási célú egyenlege        - 23.402.636 Ft 

A felhalmozási célú egyenleg hiányát a működési célú egyenleg többletbevétele biztosítja. 

 

 

2. A Társulás által fenntartott intézmények költségvetése 
 

A Társulási Tanács a Tatai Kistérségi Időskorúak Otthona 2023. évi költségvetését és 59 fővel 

teljes munkaidőben foglalkoztatottak engedélyezett létszámát a összetételét IV/1-2/2024. 

számú előterjesztés 3. melléklet szerint, a Szociális Alapellátó Intézmény 2023. évi 

költségvetését és 62 fővel teljes munkaidőben foglalkoztatottak engedélyezett létszámát a 

összetételét IV/1-2/2024. számú előterjesztés 4. melléklet szerint állapítja meg. 

 

 

3. A 2023. évi költségvetés végrehajtásának szabályai 
 

A továbbiakban minden közös feladat finanszírozásához a tagönkormányzatok lakosságszám 

arányában járulnak hozzá. 

 

Kincstári adatszolgáltatási határidő: 2024. február 05. 

Felelős: Michl József, a Társulási Tanács elnöke 

dr. Horváth József jegyző 
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2. Napirend 

A Tatai Kistérségi Többcélú Társulás 2024. évi költségvetésének meghatározása 

I. olvasat 

Előterjesztő:  Michl József, a Társulási Tanács Elnöke 

 Előadó: dr. Horváth József jegyző 

   Fesselné Harsányi Marietta, az Adó- és pénzügyi iroda vezetője 

   Kiss Petra pénzügyi ügyintéző 

 

M i c h l  József, a Társulási Tanács elnöke, Tata Város Polgármestere ismerteti az 

előterjesztést, annak I. olvasatként történő tárgyalását javasolja a Pénzügyi-Ellenőrző Bizottság 

ülésén elhangzottaknak megfelelően, mellyel egyébként maximálisan egyetért.  

A bizottsági álláspont ismertetésére felkéri Simon László elnök urat. 

 

S i m o n   László, a Pénzügyi-Ellenőrző Bizottság tagja, Kocs Község Polgármestere 

elmondja, hogy a bizottság a 2024. évi költségvetéshez tartozó összes anyagot, minden, az 

elmúlt időszakban kapott egyéb kiegészítő információval együtt tárgyalt. Merültek fel részükről 

kérdések, úgyhogy mindenképpen szükségesnek tartanák azt a szóbeli egyeztetést, melyet 

január közepére tűztek ki, időhiány miatt azonban nem került rá sor. Mindezek 

figyelembevételével azt javasolják, hogy a mai napon és mindaddig ne szülessen döntés a 

Társulás 2024. évi költségvetésének elfogadásáról, amíg az egyes települések képviselő-

testületei azt nem tárgyalják meg, s nem látják, kinek hogyan fér bele a saját költségvetésébe a 

tagdíjak ilyen jelentős mértékű emelése. Ez idő alatt lehetőség nyílik a további egyeztetések 

lebonyolítására, vélemények kifejtésére is. 

 

M i c h l  József, a Társulási Tanács elnöke, Tata Város Polgármestere nyomatékosan 

kijelenti, hogy a megfogalmazott kérésnek természetesen eleget tudnak tenni, hiszen semmiféle 

törvénysértés nem történt, minden rendben működik. 

Elmondja, hogy a korábbi években megszokott, csak inflációval történő emelésen túli 

változtatást, jelen módosítási javaslatot az a többletigény indokolta, amit Tata Város 

Önkormányzata kénytelen a kistérségi ellátások költségeibe beépíteni. Szükségesnek tartja 

tisztázni, hogy ezt a többletköltséget milyen módon tudják elosztani egymás között. 

Utal a januári időpontra általuk kitűzött egyeztetésre, mely – mivel az anyag összeállítása nem 

tudott időben megtörténni – végül időhiány miatt elmaradt. Ennek ellenére örömmel várja 

mindenkitől a visszajelzést arra vonatkozóan, ki hogyan látja ezt a kérdést, sőt javasolja, hogy 

mindenki most mondja el a tervezetre vonatkozó észrevételeit, s tegye fel kérdéseit.  

 

S i m o n   László, a Pénzügyi-Ellenőrző Bizottság tagja, Kocs Község Polgármestere szerint 

a következő napirend tárgyalása kapcsán felmerült kérdésekből is az látszik, hogy nem teljesen 

valós a könyvelésből vett, anyagban szerepeltetett költségmegoszlás, vagyis az egyes kiadások 

könyvelése nem a tényleges felhasználás szerint történik. A Szociális Alapellátó Intézmény 

vezetője vállalta ezen tételek áttekintését, átszámolását, főként a szociális étkeztetés 

tekintetében, mert az tűnik a legproblémásabbnak. 

 

M i c h l  József, a Társulási Tanács elnöke, Tata Város Polgármestere annak érdekében, 

hogy az elhangzottak minél érthetőbbek legyenek, hozzáfűzi, hogy a bizottság a Társulás 2024. 

évi költségvetését együtt tárgyalta az intézményekben fizetendő  térítési díjak megállapításáról 

szóló anyaggal. Ennek keretében a térítési díjak számításánál úgy kalkuláltak, hogy 2024. évben 

az étkeztetés teljes összege 110 millió forint lesz. Az előző évben ennél jóval kevesebb volt ez 

az összeg, így felmerült, hogyan jött ki ez, illetve, hogy melyik területen ténylegesen mennyit 

költenek az étkezésre.  
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Elnök Úr kérése az volt, kerüljön kimutatásra külön-külön, hogyan tevődnek össze az Értelmi 

Fogyatékosok Napköziotthona, a Hajléktalan Szálló étkeztetési költségei, illetve, hogyan 

alakulnak ezek a költségek házhozszállítás esetében, s ezekhez milyen egyéb humán költségek 

számítódnak még. Összefoglalva tehát a 110 M Ft-os költségsort alátámasztandó minden egyes 

tevékenység részleteit kérik kimutatni. Intézményvezető Asszony ezt a kimutatást a kérésnek 

megfelelően el fogja készíteni 2023. évre vonatkozóan.  

Mindenképpen hangsúlyozza, hogy a könyvelésben törvénytelenséget nem követtek el, annak, 

hogy ezt az étkeztetést eddig egy soron kezelték, különösebb hátránya nincs, csupán az előnye 

hiányzik, hogy láthatóvá váljon, melyik területen mennyibe kerül ez a feladatrész. 

Ezért is nagyon köszöni a felvetést, és azt kéri Irodavezető Asszonytól, hogy a jövőben a 

könyvelés során ezt a gyakorlatot vezessék be.  

 

F e s s e l n é   Harsányi Marietta adó- és pénzügyi irodavezető elmondja, hogy miután az 

anyag készítésekor szembesültek ezzel a problémával, a könyvelés során már ezt a gyakorlatot 

kezdték alkalmazni. A számítások készítésekor az volt az alapelv, hogy mivel a szociális 

étkeztetési szolgáltatást csak tatai és dunaszentmiklósi lakók veszik igénybe, az kikerült a 

tagönkormányzati hozzájárulás alapját képező összegből, ennek terhét Tata viseli, csak a 

maradvány kerül felosztásra a többi település között. Úgy gondolja, pontosabb képet fognak 

kapni az új gyakorlat során, de a nagyobb szám fog bent maradni. Az anyagban jelenleg a 

tavalyi összegek szerepelnek, mert úgy gondolták, hogy mindig az előző évi tényadatok alapján 

fogják felosztani a különbözetet.  

 

M i c h l  József, a Társulási Tanács elnöke, Tata Város Polgármestere jónak tartja azt a 

megoldást, hogy nem az adott esztendő tervezett összege kerül felosztásra, hanem az előző évi 

egyedi és valós használat alapján számolnak el a következő év elején. Így egzakt módon 

kimutatható és nyomon követhető, melyik településen hányan vették igénybe az adott 

szolgáltatást, annak mennyi a költsége, s abból mennyi esik egy adott településre. 

 

M a k a y  Tibor, Dunaalmás Község Polgármestere a Család- és Gyermekjóléti Szolgálat 

ellátásainak igénybevételéről érdeklődik, tekintettel arra, hogy az alapján történik az egyes 

településekre jutó hozzájárulás összegének meghatározása. Az előterjesztésben szereplő 

táblázat áttekintése során magasnak találta a Család- és Gyermekjóléti Szolgálat 

szolgáltatásaira vonatkozó igénybevételek számát Dunaalmás tekintetében. Korábbi 

egyeztetések alapján megjegyzi, nincs tudomása arról, hogy ilyen nagy számban vennék 

igénybe ezeket az ellátási formákat. Megkérdezi, van-e lehetősége információt kérni ezekről a 

személyekről, hiszen községük lakosságszám arányosan nézve is a harmadik legmagasabb 

létszámot mutatja e tekintetben. 

 

M i c h l  József, a Társulási Tanács elnöke, Tata Város Polgármestere hangsúlyozza, hogy 

a jogszabályi kereteken belül, a GDPR-nek és minden egyéb feltételnek megfelelve semmi 

akadálya annak, hogy megnézzék, ki vagy milyen ellátás van az előterjesztés táblázataiban 

szerepeltetett egyes számok mögött, de annak formáját, hogy ez milyen módon történhet meg, 

mindenképpen tisztázni szükséges. Egyelőre a teljes igénybevétel szerepel az anyagban, de 

természetesen rendelkezésre áll az is, hogy ez a szám hogyan oszlik meg. 

 

N é m e t h  -  Z w i c k l   Nikoletta, a Szociális Alapellátó Intézmény igazgatója hozzáteszi, 

hogy a gyermekjóléti szolgáltatást összességében kell nézni, és ebben a számban nem 

feltétlenül jelenik meg az, aki tényleges gondozás alatt áll. Itt a szolgáltatásban megjelent, adott 

településen lakcímmel rendelkező ellátottak vannak megjelenítve, s ezek nem kifejezetten csak 

a veszélyeztetettséget jelentik. Szerepelhet itt a nevelésbe vételtől kezdve a családba fogadás 

is, amiről az egyes önkormányzatoknak nem feltétlenül van tudomásuk.  
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Megjegyzi, hogy az ezzel kapcsolatos részletek bizonyára a jelzőrendszeri beszámolóban is 

megfogalmazásra kerülnek majd.  

 

M a k a y  Tibor, Dunaalmás Község Polgármestere szerint mindezek hasznos információk 

lehetnek számukra is, hiszen probléma esetén jobban oda tudnak figyelni ezekre a személyekre, 

családokra. 

 

F e s s e l n é   Harsányi Marietta adó- és pénzügyi irodavezető úgy látja, heves vitát nem 

váltott ki az anyag, ahhoz sok kérdés nem érkezett. Fontos információként ismerteti, hogy Tata 

városának milyen kiadásokat jelent ez az egész, s évről évre milyen összegeket kell hozzátennie 

az állami támogatáshoz, hogy ezt a feladatot finanszírozza. 

Elmondja, hogy az összes kiadást és az összes bevételt szerepeltető táblázatban a bevételi 

oldalon szereplő állami támogatás egy virtuális számnak mondható, hiszen az nem egy 

beszámítási rendszerrel működik, hanem úgynevezett szolidaritási hozzájárulást kell fizetni. 

Ennek technikai oldalát úgy tudja megközelíteni, hogy az állam kimutatja, mennyi állami 

támogatást kapnak a megfelelő sorokon, és a szolidaritási hozzájárulást kiadásba kell helyezni.  

Hangsúlyozza, hogy az össz állami támogatás évről évre kevesebb lesz a szolidaritási 

hozzájárulás miatt. Az előterjesztésbe ennek ellenére mégis úgy kerültek be az összegek, mintha 

a teljes állami támogatást megkapta volna az önkormányzat. Ha figyelembe vették volna azt, 

hogy Tata városa mennyit tett pluszban hozzá a társulási feladatok ellátásához (kivéve az ukrán 

menekült feladatellátást és a szociális étkeztetést), akkor még nagyobb számot kellett volna 

szerepeltetni a szétosztandó összegnél. 

 

M i c h l  József, a Társulási Tanács elnöke, Tata Város Polgármestere határozottan kijelenti, 

nem is az volt a cél, hogy heves vita alakuljon ki a napirend tárgyalása során.  

Az elhangzottak kapcsán megjegyzi, hogy a többi település esetében ugyanígy zajlik az állami 

támogatások átadásának rendszere. Mindezekre tekintettel azt a megoldást tartják 

tisztességesnek, hogy használatarányosan osszák szét a 11,7 millió forintos hiányzó összeget a 

9 település között. Természetesen Tata városa is elbírná, de nem tudni, hogy ez az összeg jövőre 

hogyan fog változni, és a tatai képviselő-testületnek is meg kell tudni indokolni a beszámolóban 

ennek részleteit. Véleménye szerint így korrekt, az igazságosság miatt megkövetelt rendet 

szeretnék elérni. Mindezekre tekintettel keresték azt a megoldást, hogyan tudják a 

hozzájárulások összegét a lehető legjobban minimalizálni.  

Elmondja, hogy a hivatal számításokat végez arra vonatkozóan, mibe kerül az egyes 

településeknek, ha nincs közösen fenntartott alapellátó intézmény és szociális otthon. Jó 

dolognak tartja, és nagyon nagy öröm számára, hogy közösen tudták eddig fenntartani a két 

intézményt, de ha ezzel ilyen formában nem értenek egyet polgármestertársai, akkor más 

rendszert kell felépíteni, s ha kell, egyedül viszik tovább a két intézmény működtetését. Nyilván 

némileg kevesebb lesz a normatíva, s még többe fog kerülni Tatának, de ez kompenzálható lesz 

például a térítési díjak megemelésével.  

Hozzáteszi, hogy a szociális étkeztetés rendszerét egy történelmi helyzet, a COVID időszaka 

változtatta meg, ugyanis az ellátást igénylők száma ekkor ugrott meg jelentős mértékben, s 

azóta – megelégedésüknek köszönhetően – sokan benne is maradtak a rendszerben, a 

jogszabály adta keretek között továbbra is kérik az ellátás megoldását.  

Említést tesz a másik intézményről, a szociális otthonról is, ahol nagyon jó dolog, hogy a 

normatíva és a lakók részéről beszedhető személyi hozzájárulás olyan arányú, mely lehetővé 

teszi, hogy az intézmény kiadásaihoz nem kell közösen hozzájárulni. Az intézmény vezetését 

köszönet illeti, hogy ilyen kiválóan megszervezik az életüket a saját bevételeikből. 

A Szociális Alapellátó Intézménynél ez nem tud megvalósulni. Sokszor felvetődik, hogy 

kérjenek-e hozzájárulást a nyugdíjas klub fenntartásához, de véleménye szerint előbb-utóbb 

akkor azt is bezárhatják majd.  
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Az Értelmi Fogyatékosok Napköziotthonához pedig maga is ragaszkodik, hiszen úgy gondolja, 

hogy kötelességük hozzájárulni ennek a feladatnak az ellátásához annak érdekében, hogy annak 

a családnak, akinek felnőtt értelmi fogyatékost kell ellátnia, ápolnia, ilyen személlyel együtt 

élnie, a legminimálisabb költsége legyen ennek kapcsán. 32 ilyen családról van tudomása, akik 

ezt a lehetőséget egyébként nagyon jó néven is veszik, hiszen napi 8 órában biztosított a 

hozzátartozójuk ellátása. Ugyanebben a kategóriában tudja megemlíteni a Hajléktalan Szálló 

ellátásait is, azokra szintén szükség van. 

 

Dr. M a s z l a v é r   Petra, Naszály Község Polgármestere valamennyi polgármestertársa 

nevében úgy nyilatkozik, hogy az Irodavezető Asszony által elmondottak alapján kicsit 

meggyanúsítva érzik magukat, mintha a települések élősködnének Tatán. Hangsúlyozza, hogy 

a költségvetési gondok az összes települést sújtják, ez mindannyiuk problémája, így minden 

településnek az a feladata, hogy próbálja megoldani ezeket. 

 

M i c h l  József, a Társulási Tanács elnöke, Tata Város Polgármestere kéri, hogy senkinek 

ne legyen ilyen érzése, hiszen egyáltalán nincs szó ilyenről. 

 

F e s s e l n é   Harsányi Marietta adó- és pénzügyi irodavezető az elmondottakkal azt 

próbálta alátámasztani, hogyan jutott el idáig Tata Város Önkormányzata, hogy ezt a mértékű 

emelést kérje. Hozzáfűzi, hogy a város adóerő képességének köszönhetően már 26%-át 

elvonják az állami támogatásnak.  

 

M i c h l  József, a Társulási Tanács elnöke, Tata Város Polgármestere tudomása szerint a 

hasonló méretű és jellegű kistérségek mindegyike erről panaszkodik, hiszen rendkívül gyorsan 

növekvő elvonás tapasztalható, a bevételek azonban nem nőttek ilyen arányban. 

 

J a n o v i c s   István, Neszmély Község Polgármestere megérti az Irodavezető Asszony által 

elmondottakat, de két dolog felvetődött benne. Az előterjesztésből látható, hogy 2023. évben a 

tatai önkormányzat a normatíván felül hány %-kal támogatta a kistérséget. Látható az is, hogy 

a 2024. évben mennyivel nem szeretné támogatni, hiszen az anyagban az állt, hogy Tata Város 

Önkormányzata a 63%-os önrészt már nem szeretné hozzátenni. Kérdése az, milyen álláspont 

van arról, hogy a normatíván felüli rész hány %-át akarja, akarja-e hozzátenni. 

 

M i c h l  József, a Társulási Tanács elnöke, Tata Város Polgármestere nem érti tisztán a 

feltett kérdést, hiszen nem arról van szó, hogy Tata akarja-e vagy nem akarja hozzátenni ezt az 

összeget. A feladatellátáson ugyanis nem tudnak változtatni, olyan korlátot, hogy nem 

jelentkezhetnek többen étkezésre, nem állíthatnak, hiszen annak, aki jelentkezik, és megfelel az 

alapfeltételeknek, biztosítani kell ezt az ellátási formát.  

Hangsúlyozza, hogy Tata városa egy korrekt elszámolási rendet szeretne felállítani, amiben 

pontosan láthatóvá válik, hogy az egyes tagönkormányzatoknak egyenként mennyibe kerülne 

ez a közösen fenntartott intézmény, és ezt az összeget mindenkinek magának kellene rendeznie.  

Elmondja, hogy az említett százalékos arány a tavalyi évre vonatkozóan a teljes igénybevételt 

összegezve, létszám alapján esik Tata Város Önkormányzatára. Közös működtetés alapján 

2023. évben ennyire jött ki az igénybe vevők száma, és az e fölötti részt a települési 

igénybevételek adják. 

Felkéri Jegyző Urat, kérjék be, hogy az egyes települések képviselő-testületei mikor fogadják 

el a saját költségvetésüket.  

A tagönkormányzatok vezetőit pedig arra kéri, hogy a településekre jutó többlet hozzájárulás 

2024. évre tervezett összegét terjesszék be a képviselő-testületeik elé, s hozzanak döntést arról, 

hogy a Társulási Tanács működési kiadásaihoz való hozzájárulást ilyen mértékben vállalják-e.   
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Amennyiben ezt nem vállalják fel, az egyértelműség miatt javasolja egy további alternatíva 

megfogalmazását arra vonatkozóan, hogy hogyan kívánják megoldani ezeket az ellátásokat. 

Ezzel a 2024. évi költségvetés I. olvasatként való tárgyalását lezárja. 
 

 

 

3. Napirend 

A Szociális Alapellátó Intézményben és a Tatai Kistérségi Időskorúak Otthonában 

fizetendő térítési díjak megállapításáról 

Előterjesztő:  Michl József, a Társulási Tanács elnöke 

 Előadó: Bálint Anita humánszolgáltatási irodavezető 

   Ősz Tibor intézményi referens 

 

M i c h l  József, a Társulási Tanács elnöke, Tata Város Polgármestere ismerteti az 

előterjesztést, melyhez kapcsolódóan a bizottsági ülésen elhangzottakról is tájékoztatást ad. 

Elmondja, hogy az elmúlt évre vonatkozóan részletes kimutatás készül arról, mely területen 

mennyi volt az étkeztetési ellátásra vonatkozó igénybevétel és az azokra jutó költség. 

A bizottság döntésének ismertetésére felkéri Elnök Urat. 

 

S i m o n   László, a Pénzügyi-Ellenőrző Bizottság elnöke, Kocs Község Polgármestere 

ismerteti a bizottság véleményét, mely szerint az előterjesztéshez tartozó határozati javaslatot 

elfogadásra javasolják. 

 

M i c h l  József, a Társulási Tanács elnöke, Tata Város Polgármestere – további kérdés, 

hozzászólás hiányában – szavazásra bocsátja a IV/1-10/2024. számú előterjesztés határozati 

javaslatát, melyet a Társulási Tanács jelenlévő 8 tagja, egyhangú, 8 igen szavazattal (69 igen 

szavazat, 35.317 lakos képviselete) elfogad, és a következő határozatot hozza: 

 

Tatai Kistérségi Többcélú Társulási Tanács 

3/2024. (II.1.)  h a t á r o z a t a 

a Szociális Alapellátó Intézményben és a Tatai Kistérségi Időskorúak Otthonában 

fizetendő térítési díjak megállapításáról 

 

A Tatai Kistérségi Többcélú Társulás Tanácsa 

 

1. a fenntartásában működő Szociális Alapellátó Intézmény és a Tatai Kistérségi Időskorúak 

Otthona 2024. évi intézményi térítési díjait, valamint a jelzőrendszeres házi segítségnyújtás 

és a támogató szolgáltatás szabadpiaci értékesítési díját a IV/1-10/2024. sz. 

előterjesztésben foglaltak szerint elfogadja. 

 

2. felkéri Tata Város Polgármesterét, hogy a térítési díjakra vonatkozó rendelet-tervezetet 

terjessze Tata Város Önkormányzat Képviselő-testülete elé. 

 

3. felkéri a tagönkormányzatok polgármestereit, hogy Tata Város Önkormányzat Képviselő-

testületének a szociális ellátásokról és az egyes szociális szolgáltatásokról, valamint azok 

térítési díjairól szóló önkormányzati rendeletének a térítési díjakra vonatkozó részét 

terjesszék a képviselő-testületük elé véleményezés céljából. 

 

Határidő: 2024. február 27. 

Felelős: 2. pont: Michl József, Tata város polgármestere 

3. pont: tagönkormányzatok polgármesterei 
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4. Napirend 

A Szociális Alapellátó Intézmény vezetői pályázatának kiírásáról 

Előterjesztő:  Michl József, a Társulási Tanács elnöke 

 Előadó: Takács Zoltán személyügyi referens 

 

 

M i c h l  József, a Társulási Tanács elnöke, Tata Város Polgármestere az előterjesztés 

ismertetéseként tájékoztatja polgármestertársait, hogy Németh-Zwickl Nikoletta 

intézményvezető megbízása ez év áprilisában lejár, és pályázatot kell kiírni.  

 

S c h u n d e r   Tibor, Baj Község Polgármestere megkérdezi, van-e lehetőség a pályázat 

kiírásától eltekinteni, és a megbízást meghosszabbítani. 

 

T a k á  c s    Zoltán személyügyi referens a kérdésre azt a választ adja, hogy főszabály szerint 

az új pályázatokat mindkét esetben ki kell írni.  

 

M i c h l  József, a Társulási Tanács elnöke, Tata Város Polgármestere – további kérdés, 

hozzászólás hiányában – szavazásra bocsátja a IV/1-8/2024. számú előterjesztés „A Szociális 

Alapellátó Intézmény vezetői pályázatának kiírásáról” szóló határozati javaslatát, melyet a 

Társulási Tanács jelenlévő 8 tagja, egyhangú, 8 igen szavazattal (69 igen szavazat, 35.317 lakos 

képviselete) elfogad, és a következő határozatot hozza: 

 

 

Tatai Kistérségi Többcélú Társulási Tanács 

4/2024. (II.1.)  h a t á r o z a t a 

A Szociális Alapellátó Intézmény vezetői pályázatának kiírásáról 

 

Tatai Kistérségi Többcélú Társulás pályázatot hirdet a Szociális Alapellátó Intézmény 

magasabb-vezetői munkakörének betöltésére a határozat mellékletét képező pályázati kiírás 

szerint. 

 

Határidő: közzétételre, 2024. február 5. 

Felelős:    Michl József, a társulás elnöke 

 

 

 

M i c h l  József, a Társulási Tanács elnöke, Tata Város Polgármestere szavazásra bocsátja 

a IV/1-8/2024. számú előterjesztés „eseti bizottság létrehozásáról a Szociális Alapellátó 

Intézmény magasabb vezetői beosztás betöltésére beérkezett pályázatok véleményezéséhez” 

című határozati javaslatát, melyet a Társulási Tanács jelenlévő 8 tagja, egyhangú, 8 igen 

szavazattal (69 igen szavazat, 35.317 lakos képviselete) elfogad, és a következő határozatot 

hozza:  

 

Tatai Kistérségi Többcélú Társulási Tanács 

5/2024. (II.1.) h a t á r o z a t a 
eseti bizottság létrehozásáról a Szociális Alapellátó Intézmény  

magasabb vezetői beosztás betöltésére beérkezett pályázatok véleményezéséhez 

 

Tatai Kistérségi Többcélú Társulás Tanácsa a Szociális Alapellátó Intézmény magasabb vezetői 

beosztásának ellátására pályázatot benyújtók meghallgatására három tagú bizottságot hoz létre, 

melynek tagjai a betöltendő munkakör feladatait érintően szakértelemmel rendelkeznek. 
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A bizottság tagjai: 

1.) Simon László, Kocs Község Polgármestere (a pályázat előkészítője, vagy 

képviselője), 

2.) szakmai érdekképviseleti szövetség, egyesület képviselője, vagy szakmai kollégium 

tagja, 

3.) Bálint Anita, a Tatai Közös Önkormányzati Hivatal humánszolgáltatási 

irodavezetője 

 

Határidő: 2024. április 30. 

Felelős: Michl József társulás elnöke 
 
 

 

 
 

 

5. Napirend 

A Tatai Kistérségi Időskorúak Otthona intézmény vezetői pályázatának kiírásáról 

Előterjesztő:  Michl József, a Társulási Tanács elnöke 

 Előadó: Takács Zoltán személyügyi referens 

 

 

M i c h l  József, a Társulási Tanács elnöke, Tata Város Polgármestere az előterjesztés 

ismertetéseként tájékoztatja polgármestertársait, hogy Turza Károly igazgató úr megbízása is 

lejár ez évben, szintén ki kell írni a pályázatot.  

 

Kérdés, hozzászólás nélkül – szavazásra bocsátja a IV/1-9/2024. számú előterjesztés „A Tatai 

Kistérségi Időskorúak Otthona intézmény vezetői pályázatának kiírásáról” szóló határozati 

javaslatát, melyet a Társulási Tanács jelenlévő 8 tagja, egyhangú, 8 igen szavazattal (69 igen 

szavazat, 35.317 lakos képviselete) elfogad, és a következő határozatot hozza: 
 

 

Tatai Kistérségi Többcélú Társulási Tanács 

6/2024. (II.1.)  h a t á r o z a t a 

A Tatai Kistérségi Időskorúak Otthona intézmény vezető pályázati kiírásáról 

 

Tatai Kistérségi Többcélú Társulás pályázatot hirdet a Tatai Kistérségi Időskorúak Otthona 

igazgatói munkakörének betöltésére az előterjesztés mellékletét képező pályázati kiírás szerint. 

 

Határidő: közzétételre, 2024. február 5. 

Felelős:    Michl József, a társulás elnöke 

 

 

 

M i c h l  József, a Társulási Tanács elnöke, Tata Város Polgármestere szavazásra bocsátja 

a IV/1-9/2024. számú előterjesztés „eseti bizottság létrehozásáról a Tatai Kistérségi Időskorúak 

Otthona intézmény vezetői beosztás betöltésére beérkezett pályázatok véleményezéséhez” 

című határozati javaslatát, melyet a Társulási Tanács jelenlévő 8 tagja, egyhangú, 8 igen 

szavazattal (69 igen szavazat, 35.317 lakos képviselete) elfogad, és a következő határozatot 

hozza:  
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Tatai Kistérségi Többcélú Társulási Tanács 

7/2024. (II.1.) h a t á r o z a t a 
eseti bizottság létrehozásáról a Tatai Kistérségi Időskorúak Otthona intézmény vezetői 

beosztás betöltésére beérkezett pályázatok véleményezéséhez 

 

Tatai Kistérségi Többcélú Társulás a Tatai Kistérségi Időskorúak Otthona magasabb vezetői 

beosztásának ellátására pályázatot benyújtók meghallgatására három tagú bizottságot hoz létre, 

melynek tagjai a betöltendő munkakör feladatait érintően szakértelemmel rendelkeznek. 

 

A bizottság tagjai: 

1.) Janovics István, Neszmély Község Polgármestere (a pályázat előkészítője, vagy 

képviselője), 

2.) szakmai érdekképviseleti szövetség, egyesület képviselője, vagy szakmai kollégium 

tagja, 

3.) Bálint Anita, a Tatai Közös Önkormányzati Hivatal humánszolgáltatási 

irodavezetője 

 

Határidő: 2024. április 30. 

Felelős: Michl József társulás elnöke 

 

 

 
6. Napirend 

A Tatai Kistérségi Többcélú Társulás fenntartásában működő intézmények beszámolói 

2019-2023. évi tevékenységükről 

A/ A Szociális Alapellátó Intézmény vezetőjének beszámolója 

B/ A Tatai Kistérségi Időskorúak Otthona vezetőjének beszámolója 

C/ A kistérség fenntartásában működő intézmények vezetőinek illetményrész emelése 

Előterjesztő:  Michl József, a Társulási Tanács elnöke 

 Előadó: Németh-Zwickl Nikoletta, a Szociális Alapellátó Intézmény igazgatója 

   Turza Károly, a Tatai Kistérségi Időskorúak Otthona igazgatója 

 

 

M i c h l  József, a Társulási Tanács elnöke, Tata Város Polgármestere megköszöni a két 

intézmény vezetőjének az előterjesztések elkészítését, majd szóbeli kiegészítésre átadja a szót 

Németh-Zwickl Nikoletta intézményvezető asszonynak. 

 

N é m e t h  -  Z w i c k l   Nikoletta, a Szociális Alapellátó Intézmény igazgatója a kiküldött 

és az ülést megelőzően kiosztott anyaggal kapcsolatban annyi kiegészíteszt tesz, hogy készült 

egy, az öt éves ciklust összefoglaló, illetve külön egy 2023. évre vonatkozó intézményi 

beszámoló is. Ez utóbbi anyagban az intézmény valamennyi szolgáltatása megtalálható a 

kistérségi települések létszámaira bontva, és sokkal több, átláthatóbb képet nyújt az egyes 

települések tekintetében.  

 

T u r z a   Károly, a Tatai Kistérségi Időskorúak Otthona igazgatója az elkészítés 

metódusára vonatkozóan megjegyzi, hogy a jelenlegi összefoglaló anyag nem az évente 

benyújtott beszámoló alapján készült, hanem egyfajta vezetői értékelést is tartalmaz, az elmúlt 

öt év esszenciáját – nehézségeket, problémákat, amelyeken már sikerült úrrá lenni –, illetve az 

intézmény előtt álló, megoldandó feladatokat próbálja bemutatni.  
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M i c h l  József, a Társulási Tanács elnöke, Tata Város Polgármestere mindenképpen 

említésre érdemes, szomorú adatként jegyzi meg, hogy míg eddig a szociális otthonban lakók 

1/3-ad része cserélődött egy év alatt, a tavalyi esztendőben ez több, mint a felére nőtt, az 50%-

ot is meghaladta. Fontosnak tartja megjegyezni, hogy mindez rengeteg plusz munkát jelent az 

intézmény dolgozóinak, figyelembe véve egyrészt az elhalálozással járó adminisztrációs 

terheket, másrészt az új felvétel kapcsán jelentkező egyéb feladatokat. Nagyon jól kezeli 

továbbá az intézmény azt a másik komoly feladatot is, ami a lakók cserélődésével összefüggő 

finanszírozási kérdést illeti. Hangsúlyozza, hogy nagy jelentősége van itt a bejelentések és az 

üres helyek betöltése között eltelt időnek. Ezzel a fontos részlettel nagyon ügyesen gazdálkodik 

az intézmény, és nagyon ügyel arra, hogy amilyen gyorsan lehet, az összes (150 fő) férőhely be 

legyen töltve.  

 

T u r z a   Károly, a Tatai Kistérségi Időskorúak Otthona igazgatója kiegészítésként 

hozzáfűzi, hogy a fluktuáció két dolog miatt emelkedett meg ilyen jelentős mértékben. Ennek 

oka egyrészt a régóta bent élő lakók korosodása, másrészt pedig az, hogy az ellátottak egyre 

idősebb korban kerülnek be az intézménybe, s így a bent töltött idejük nagyon lerövidül. Ez 

utóbbinak azonban azért kell örülni, mert ez azt jelenti, hogy a családok minél tovább 

igyekeznek szerettükről otthon gondoskodni.  

 

M i c h l  József, a Társulási Tanács elnöke, Tata Város Polgármestere az illetményrész 

emeléshez kapcsolódóan tájékoztatásul elmondja, hogy a város minden intézményvezetőjének 

bérét megemelték, a nem pedagógus bérek emelését 15%-ban határozták meg. Mindkét 

intézmény esetében az volt a kérése, próbáljanak meg úgy gazdálkodni, hogy az emelés összege 

beleférjen a jelenlegi bértömegbe.  

 

S c h u n d  e  r    Tibor, Baj Község Polgármestere úgy gondolja, megérett az idő arra, hogy 

előrelépés történjen a szociális szférában dolgozók bérrendszerében. Az egyéb béremelésekkel 

szembesülve hangsúlyozza, hogy ez az ágazat is megérdemelni az illetményük rendezését. 

 

M i c h l  József, a Társulási Tanács elnöke, Tata Város Polgármestere bízik benne, hogy 

valamikor ez is megtörténik, a pedagógusok bérrendezése is régóta tervezett volt már. 

 

Egyéb kérdés, hozzászólás hiányában szavazásra bocsátja a IV/1-11/2024. számú 

előterjesztés, „A Szociális Alapellátó Intézmény vezetőjének beszámolója az intézmény 2019-

2023. évi tevékenységéről” szóló határozati javaslatát, melyet a Társulási Tanács jelenlévő 8 

tagja, egyhangú, 8 igen szavazattal (69 igen szavazat, 35.317 lakos képviselete) elfogad, és a 

következő határozatot hozza: 

 

Tatai Kistérségi Többcélú Társulási Tanács 

8/2024. (II.1.)  h a t á r o z a t a 

A Szociális Alapellátó Intézmény vezetőjének beszámolója 

az intézmény 2019-2023. évi tevékenységéről 

 

A Tatai Kistérségi Többcélú Társulás Tanácsa jóváhagyja a Társulás fenntartásában működő 

Szociális Alapellátó Intézmény vezetőjének az intézmény 2019-2023. évi tevékenységéről 

szóló beszámolóját a IV/1-11/2024. sz. előterjesztés 1. mellékletében foglalt tartalommal. 

 

Határidő: 2024. február 15. 

Felelős: Michl József, a Társulási Tanács elnöke 
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Szavazásra bocsátja a IV/1-11/2024. számú előterjesztés, „A Tatai Kistérségi Időskorúak 

Otthona vezetőjének beszámolója az intézmény 2019-2023. évi tevékenységéről” szóló 

határozati javaslatát, melyet a Társulási Tanács jelenlévő 8 tagja, egyhangú, 8 igen szavazattal 

(69 igen szavazat, 35.317 lakos képviselete) elfogad, és a következő határozatot hozza: 

 

Tatai Kistérségi Többcélú Társulási Tanács 

9/2024. (II.1.)  h a t á r o z a t a 

A Tatai Kistérségi Időskorúak Otthona vezetőjének beszámolója 

az intézmény 2019-2023. évi tevékenységéről 

 

A Tatai Kistérségi Többcélú Társulás Tanácsa jóváhagyja a Társulás fenntartásában működő 

Tatai Kistérségi Időskorúak Otthona vezetőjének az intézmény 2019-2023. évi tevékenységéről 

szóló beszámolóját a IV/1-11/2024. sz. előterjesztés 2. mellékletében foglalt tartalommal. 

 

Határidő: 2024. február 15. 

Felelős: Michl József, a társulási tanács elnöke 

 

 

 

Szavazásra bocsátja a IV/1-11/2024. számú előterjesztés, „A Tatai Kistérségi Időskorúak 

Otthona vezetőjének munkáltatói döntésen alapuló illetményrészéről” szóló határozati 

javaslatát, melyet a Társulási Tanács jelenlévő 8 tagja, egyhangú, 8 igen szavazattal (69 igen 

szavazat, 35.317 lakos képviselete) elfogad, és a következő határozatot hozza: 

 

Tatai Kistérségi Többcélú Társulási Tanács 

10/2024. (II.1.)  h a t á r o z a t a 

A Tatai Kistérségi Időskorúak Otthona vezetőjének  

munkáltatói döntésen alapuló illetményrészéről  

 

A Tatai Kistérségi Többcélú Társulás Tanácsa Turza Károly, a Kistérségi Időskorúak Otthona 

vezetőjének meglévő munkáltatói döntésen alapuló illetményrészén felül – figyelemmel a 

közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. törvény 66. § (7) bekezdésére – 2024. 

január 1. napjától 90.000 Ft-tal növelve, összesen: 238.200 Ft/hó munkáltatói döntésen alapuló 

illetményrészt állapít meg. 

Járandósága összesen: 697.300 Ft/hó 

 

Határidő: értesítésre: 2024. február 28. 

Felelős: Michl József, a társulási tanács elnöke 

 

 

 

Szavazásra bocsátja a IV/1-11/2024. számú előterjesztés, „A Szociális Alapellátó Intézmény 

vezetőjének munkáltatói döntésen alapuló illetményrészéről” szóló határozati javaslatát, melyet 

a Társulási Tanács jelenlévő 8 tagja, egyhangú, 8 igen szavazattal (69 igen szavazat, 35.317 

lakos képviselete) elfogad, és a következő határozatot hozza: 

 

Tatai Kistérségi Többcélú Társulási Tanács 

11/2024. (II.1.)  h a t á r o z a t a 

A Szociális Alapellátó Intézmény vezetőjének  

munkáltatói döntésen alapuló illetményrészéről  

 



16 

 

A Tatai Kistérségi Többcélú Társulás Tanácsa Németh-Zwickl Nikoletta, a Szociális Alapellátó 

Intézmény vezetőjének meglévő munkáltatói döntésen alapuló illetményrészén felül – 

figyelemmel a közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. törvény 66. § (7) 

bekezdésére – 2024. január 1. napjától 90.000 Ft-tal növelve, összesen: 344.900 Ft/hó 

munkáltatói döntésen alapuló illetményrészt állapít meg. 

Járandósága összesen: 710.000 Ft/hó 

 

Határidő: értesítésre: 2024. február 28. 

Felelős: Michl József, a társulási tanács elnöke 
 

 
 

7. Napirend 

Tájékoztató a Társuláshoz tartozó önkormányzatok összesített 2024. évi ellenőrzési 

tervéről 

Előterjesztő:  Michl József, a Társulási Tanács elnöke 

 Előadó: dr. Horváth József jegyző 

   Zsebőkné Horváth Anna belső ellenőrzési vezető 

 

M i c h l  József, a Társulási Tanács elnöke, Tata Város Polgármestere ismerteti a napirendi 

pontot, majd felkéri Simon László bizottsági elnököt, ismertesse a bizottság napirenddel 

kapcsolatos álláspontját. 

 

S i m o n   László, a Pénzügyi-Ellenőrző Bizottság elnöke, Kocs Község Polgármestere 

elmondja, hogy a 2024. évi ellenőrzési tervről szóló tájékoztató ugyan nem szerepelt a bizottság 

napirendjén, ők mégis tárgyaltak róla, és a határozati javaslatot elfogadásra javasolják. 

Ezenkívül azzal a javaslattal szeretne élni, hogy a belső ellenőrzési tervben szerepeljen a 

Szociális Alapellátó Intézmény kiadásainak, s az arra vonatkozó könyvelési tételeknek az 

ellenőrzése is. Kéri, hogy ez kerüljön bele az összesített ellenőrzési tervbe.  

 

A Társuláshoz tartozó önkormányzatok összesített 2024. évi ellenőrzési tervéről szóló 

tájékoztatóhoz egyéb javaslat nem hangzik el, így szavazásra bocsátja a IV/1-4/2024. számú 

előterjesztés határozati javaslatát azzal a kiegészítéssel, hogy az év közben felmerülő 

ellenőrzések között a Szociális Alapellátó Intézmény kiadásainak, és az azokra vonatkozó 

könyvelési tételeknek az ellenőrzésére is kerüljön sor.   

A kiegészített határozati javaslatot a Társulási Tanács jelenlévő 8 tagja, egyhangú, 8 igen 

szavazattal (69 igen szavazat, 35.317 lakos képviselete) elfogadja, és a következő határozatot 

hozza: 

Tatai Kistérségi Többcélú Társulási Tanács 

12/2024. (II.1.)  h a t á r o z a t a 

a társult önkormányzatok ellenőrzéseit tartalmazó összesített 2024. évi ellenőrzési terv 

tudomásul vételéről 

 

A Tatai Kistérségi Többcélú Társulás Tanácsa tudomásul veszi a társult önkormányzatok 

ellenőrzéseit tartalmazó összesített 2024. évi ellenőrzési tervet, s javasolja, hogy az év közben 

felmerülő ellenőrzések között a Szociális Alapellátó Intézmény kiadásainak, és az azokra 

vonatkozó könyvelési tételeknek az ellenőrzésére is kerüljön sor.  
 

Határidő: a feladatok végrehajtására 2024. december 31-ig folyamatos 

Felelős: dr. Horváth József jegyző 

Zsebőkné Horváth Anna belső ellenőrzési vezető 
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8. Napirend 

Egyebek 

- Janovics István, Neszmély Község Polgármestere tájékoztatása 

- Tájékoztató az „Európa Ifjúsági Fővárosa – Tata 2027.” pályázatról 

  

M i c h l  József, a Társulási Tanács elnöke, Tata Város Polgármestere felkéri Janovics 

István polgármester urat, hogy előzetes jelzésének megfelelően adjon tájékoztatást az 

aktualitásokról. 

 

J a n o v i c s  István, Neszmély Község Polgármestere elmondja, tudomása szerint hivatalossá 

vált, hogy Rieder Roland alezredes úr a mai naptól egy szintet feljebb lépett, és Tatabányán 

látja el ugyanazt a feladatot, amit eddig itt a Tatai Rendőrkapitányságon végzett. Ezúton gratulál 

Alezredes Úrnak az előrelépéséhez. Településük körzeti megbízottja szintén Tatabányán, az 

oktatói csoportban kapott állást, így új körzeti megbízott kinevezése várható Neszmélyen. 

Tájékoztatja a Társulási Tanács tagjait, hogy az ez évi Hídverő Napokkal kapcsolatban a tegnapi 

képviselő-testületi ülésen úgy döntöttek, arra hivatkozással, hogy a rendezvény a jövő évben 

ünnepli 30. jubileumát, idén egy jóval szolidabb ünnepséget szerveznek, s a fennmaradó 

összegből az ünnepélyes jubileumi alkalomra egy olyan helyet alakítanak ki, ahol ezt 

méltóképpen tudják megtartani.  

 

M i c h l  József, a Társulási Tanács elnöke, Tata Város Polgármestere megköszöni a 

tájékoztatást Polgármester Úrnak, hiszen Rendőrkapitány Úr – előzetes jelzése alapján – a mai 

ülésen sajnos nem tud részt venni, a kapitányságon történt változásokról ő adott volna külön 

tájékoztatást.  

Rieder Roland alezredes úr a tegnapi napon osztotta meg vele is azt az információt, hogy a Tatai 

Rendőrkapitányságon befejezi feladatait, mert a Komárom-Esztergom Vármegyei Rendőr-

főkapitányságon kapott megbízást. Szép hosszú időt töltött Tatán, ezúton is gratulál neki az 

előléptetéséhez.  

Rövid tájékoztatást ad a városban átszervezésre került helyi közlekedésről, a mai naptól 

érvénybe lépő új tarifarendszerről, mely lehetőséget kiterjesztették a helyi és kistérségi lakókra 

egyaránt, és jó szívvel ajánlja mindenkinek. A részletekre vonatkozó írásos tájékoztatót minden 

kistérségi település részére elektronikus úton eljuttatja a hivatal, de annak lakosság körében 

történő népszerűsítésére, terjesztésére polgármestertársait és a tagönkormányzatok hivatalait 

kéri.  

 

 

Tájékoztató az „Európa Ifjúsági Fővárosa – Tata 2027.” pályázatról 

 

M i c h l  József, a Társulási Tanács elnöke, Tata Város Polgármestere felkéri Rigó Balázs 

alpolgármester urat, tájékoztassa a Társulási Tanács tagjait arról a jó hírről, hogy Tata Város 

Önkormányzata „Európa Ifjúsági Fővárosa – Tata 2027.” pályázatot nyújtott be. Ez azt 

jelentené, hogy 2027-ben Tata lehetne Európa Ifjúsági Fővárosa, s ennek a programnak a 

megszervezője.  

 

R i g ó   Balázs, Tata Város Alpolgármestere szeretettel köszönti a települések vezetőit. Utal 

a decemberi kistérségi ülésre, melyen már vázolta, miről is van szó. Mostanra pedig, mivel 

közeledik a beadási határidő, elkészítették a program koncepcióját is, ami több ponton 

kapcsolódik a kistérséghez, már csak abból fakadóan is, hogy rengeteg bejáró fiatal, tanuló van, 

aki a városban mozog. Ez tükröződött egyébként az elkészített felmérésben is, mert az összesen 

kicsit több mint 400 főből, megközelítőleg nagyjából ugyanolyan arányban Tata környékén élő 

fiatalok adtak választ, a válaszok pontosan 34 %-a innen érkezett.  
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Másfelől a pályázat alapkoncepciója is kapcsolódik a térséghez, hiszen ahogy legutóbb 

említette, 2027-ben arra is emlékeznek majd, hogy az Esterházyak nemcsak Tata városát, 

hanem az egész uradalmat – beleértve a környező településeket is – megvásárolták, és 

természetesen a programok megvalósításába is szeretnék bevonni a kistérségi településeket.  

Meghatároztak néhány alapelvet, ami a program alapját képezi. Az első a helyi és európai 

identitás megerősítése. Az Esterházyak révén azokra az elemekre hívná fel a figyelmet az ő 

munkásságukból, amelyek valamilyen módon az európai gondolatkörhöz, az európaisághoz is 

kapcsolódnak. Több ilyen pont is van, így ehhez tudnak majd megfelelő pontokat találni. 

Nagyon lényegesnek tartja az esélyegyenlőség biztosítását, itt említi az ingyenességet, a 

fogyatékkal élőket, illetve különböző hátterű európai uniós nyelveket, vagy akár a hátrányos 

helyzetű fiatalokat. Nagyon lényeges továbbá, hogy a program megvalósítása során nem 

formális, hanem informális és nonformális tanulási formákat, illetve innovatív bevonási 

módszereket – gondolva itt különösen a digitális technológiák alkalmazására, de más egyéb 

lehetőségek is vannak – kívánnak alkalmazni. Négyféle programtípust szeretnének 

megvalósítani: fiatalok bevonását, önfejlesztését, tudatosságát fejlesztő programokat; 

kulturális, történelmi és hagyományőrző programokat; sport programokat és fenntarthatósági 

programokat. Ez utóbbi kettő kapcsán szükségesnek tartja megemlíteni, hogy a kutatásból 

egyértelműen az derült ki, hogy a város sportos jellege, illetve környezeti adottságai miatt 

tekintik a fiatalok olyan településnek Tatát, amely miatt alkalmas lehet ennek a címnek az 

elnyerésére, ezért is helyeznek nagy hangsúlyt ezekre a programelemekre.  

Az egésznek egy mottót is választottak: „Tata Európa Ifjúsági Fővárosa – 2027. – Itt a helyed!”, 

vagyis a fiatalok ide tartoznak, a fiataloknak itt a helye Tatán. Ez alá három alapgondolat 

kerülne, ami meghatározza az egész programot: „Emlékezz!”, „Gondold újra!”, „Kezdd újra!”. 

Az évforduló kapcsán erre hívná fel a figyelmet. Az „Emlékezz!” arra utal, tudják felmérni azt, 

hogy a múlt példái alapján milyen lehetőségeket rejtenek magukban a településeik, aztán 

gondolják végig, hogyan tudják ezt úgy alakítani, hogy a közösségük és saját maguk javára 

tudják azt fordítani. Mindez három gyakorlati végrehajtási lábbal párosul, melyek mind 

kapcsolódnak az Európai Unió ifjúsági stratégiájában meghatározott fő célokhoz.  

Az első a „Válj a részesévé!”, ahhoz a célkitűzéshez kapcsolódik, hogy bevonni az európai 

ifjúsági stratégiába. Itt többek között azok a programok – kulturális, sport, önfejlesztési 

programokon való részvétel lehetőségeit javító gondolatok – szerepelnek, amit említett. 

Nagyrészt kidolgozták már ezeket, de mindig van lehetőség további bővítésre. Ebben várnák a 

további javaslatokat, hiszen a második fordulóban részletesebben kell majd beszámolni. A 

következő a „Gondold végig!”, melynek lényege, hogy találj ki valamit, vesd fel a problémát, 

oszd meg másokkal, vitázz, érvelj, keress alternatívát és találd meg a kompromisszumot. Ez az 

EU-s ifjúsági stratégiának az „összekapcsolni” elemével függ össze, hiszen itt az lenne a cél, 

hogy minél több olyan alkalmat teremtsenek, ahol a fiatalok egymás között, akár így, 

települések közötti csoportokban meg tudják vitatni az őket érintő problémákat, azokra akár 

valami közös megoldást tudnak kigondolni.  

Az utolsó gyakorlati elem, a „Vágj bele!” pedig az ifjúsági stratégiának a „felhatalmazni” 

célkitűzéséhez kapcsolódik, aminek a lényege, hogy készíts tervet, szerezz hozzá támogatókat, 

pályázz, valósítsd meg az elképzelésedet és értékeld az elért eredményeket.  

Itt olyan lehetőségeket szeretnének megteremteni, ahol ezeknek a már korábban kiérlelt 

terveknek, ötleteknek a megvalósításához nyújtanak kereteket, többek között pályázatokon, 

támogatásokon keresztül, és arra ösztönzik a fiatalokat, hogy vegyenek részt az Európai Unió 

által kiírt programokon, akár az Erasmus+, akár az Európai Szolidaritási Testület 

programjaiban, hiszen ha ezekre pályáznak az általuk tervezett projektekkel, akkor van 

lehetőségük akár külső forrás – tehát nem önkormányzati forrás – bevonásával ezeket 

megvalósítani.  

Alapvetően tehát így néz ki a koncepció, a legfontosabb cél, amit kitűztek maguk elé.  
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A motivációjukat úgy határozták meg, szeretnék megmutatni azt, hogy a vidéki városok és 

térségek is tudnak olyan perspektívát kínálni a fiatalok számára, melyek alkalmassá teszik őket 

arra, hogy ezt a címet viseljék, és felhívják arra a figyelmet a pályázaton keresztül, hogy az 

ilyen méretű településeknek milyen komoly kihívást okoz akár a népesség megtartása is, de 

különösen a fiatal népesség megtartása is általában. Azt tekintenék a legfontosabb céljuknak, 

hogy képesek legyenek elérni a fiatalokat – különösen is a 18 éven felüli fiatalokat, akik már a 

helyi intézményrendszerből kikerülnek –, és a települési döntéshozatali folyamatokba be tudják 

vonni őket. 

Ez a koncepció a következő napokban alapvetően már nem fog változni, de azt, hogy végül mi 

alakul ki, tájékoztatásul meg fogják küldeni mindenkinek.   

A továbbiakban ahhoz kérné majd a segítséget, illetve javaslatot, hogy amennyiben eljutnak a 

második fordulóig – hiszen most csak a koncepciót kell bemutatni –, legyenek partnerek a 

települések abban, hogy a részletes programtervbe be tudják építeni azokat az elemeket, 

amelyek a kistérségre, illetve a kistérségi településekre vonatkoznak. Itt is különböző szintek 

vannak, van helyi, kistérségi, megyei, országos és nemzetközi szinten megvalósuló program, 

melyeknek nagyjából arányosnak kell lenniük. Azzal, hogy a pályázat alapvetése szerint 

elsősorban a helyi és térségi fiatalokat kell megszólítani, nyilván ott kell több programnak lenni, 

a magasabb földrajzi szinteken pedig arányosan kevesebbnek.  

Megköszöni a figyelmet, és az esetlegesen felmerülő kérdésekre igyekszik választ adni.  

  

M a k a y  Tibor, Dunaalmás Község Polgármestere annak érdekében, hogy a települések is 

át tudják gondolni az egészet, jónak tartaná egy összefoglaló anyag elkészítését arról, hogy ők 

mivel tudnak ebbe a programba becsatlakozni, mi az, amit a településektől várnak ehhez. 

 

R i g ó   Balázs, Tata Város Alpolgármestere hozzáteszi, hogy a kistérségi településekre 

vonatkozó programelemeknek a második fordulóban lesz jelentőségük. 

 

M i c h l  József, a Társulási Tanács elnöke, Tata Város Polgármestere megjegyzi, csak 

jelezni szerették volna ezt a programot, de előfordulhat, hogy el sem jutnak a második 

fordulóig, tehát felmentik Tata városát a további munka alól. 

 

R i g ó   Balázs, Tata Város Alpolgármestere kérdésre elmondja, hogy az I. forduló koncepció-

tervét 2024. február 13-ig kell benyújtani, majd március 26-ig kell visszajelzést kapni arról, 

hogy Tata bekerült-e a legjobb 4 vagy 5 település közé. Ezt követően április végéig kell 

elkészíteni a részletes tervet. Azután van még egy forduló, melyben már mindenki részt vesz, 

aki időben beadja a 2. fordulót. Így tehát lényegében az, aki a 2. fordulóba bejut, az a döntőbe 

is bekerül. Visszadobják még egyszer, és javaslatokat adnak arra vonatkozóan, hogy hogyan 

dolgozzák át. Ezt nyáron kell megtenni, aztán szeptemberben leadni, és végül novemberben 

kerül sor a döntéshozatalra. Ennek megfelelően tehát azok, akik március végéig pozitív 

visszajelzést kapnak, november végéig dolgozhatnak a programon. 

 

M i c h l  József, a Társulási Tanács elnöke, Tata Város Polgármestere megköszöni a 

tájékoztatást, majd kéri, hogy készüljön egy rövid összefoglaló az elmondottakról, és azt 

továbbítsák a települések részére. 

Tudomása szerint Magyarországról csak Tata jelentkezett a programra, de örömmel tették ezt. 

Egy másik ilyen jelentős programként említést tesz a Ramsari Városok 2025. évi 

világtalálkozójáról, melyen azok a városok vesznek részt, akik elnyerték a „Ramsari város” 

címet. Ez a találkozó minden évben megrendezésre kerül, tavaly Franciaországban volt, idén 

Kínában lesz, 2025-ben pedig itt Tatán tartanák meg.  

Ezt előkészítendő rendezi meg például a Ramsari bizottság a Vizes Élőhelyek Világnapja 

alkalmából a február 2-án tartandó konferenciát is.   
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Dr.  M ó z e s    István, a Tatai Járási Hivatal Foglalkoztatási Osztályának vezetője néhány 

aktuális információt oszt meg a Tanács tagjaival. A foglalkoztatás területén is elindult az év, és 

várják az új programok indulását.  

Elmondja, hogy a TOP Plusz program foglalkoztatási lába aktívvá vált, ami azt jelenti, hogy 

ebben a  programban bér jellegű támogatás lehívására van lehetőség akkor, ha olyan álláskeresőt 

alkalmaz akár az önkormányzat, akár egy olyan vállalkozás, aki megfelel e program 

célcsoportjának. Viszonylag szűk a célcsoporti kör ebben a programban, de jó szívvel ajánlja. 

Kéri, hogy amennyiben van ilyen szándéka vagy lehetősége az önkormányzatnak vagy bármely 

vállalkozásnak, akkor keressék őket bizalommal, igyekeznek segíteni.  

További induló programként említi az Ifjúsági Garancia program második szakaszát, mely 

igazából még kimunkálás alatt áll, de maga a program már aktívnak mondható. Ez a program 

alapvetően azon 30 év alatti fiatalokat célozná meg, akik inaktív állapotban vannak, nem 

dolgoznak, nem tanulnak. Ezekben a programokban őket szeretnék megszólítani és különböző 

támogatással személyre szabottan elnavigálni a munka világába. Nagy problémájuk azonban, 

hogy hogyan tudják elérni ezeket a személyeket. A kormányhivatal ezért azon munkálkodik, 

hogy megtalálja azokat a partnerszervezeteket, akik ebben segítségükre lehetnek.  

Először nyilván mindig az önkormányzatokat szólítják meg ilyenkor, hiszen nekik lehet 

rálátásuk arra, főként egy kisebb településen, hogy kik lehetnek azok a fiatalok, akik ebbe a 

programba esetleg be tudnának kapcsolódni. 

Kéri az önkormányzatok segítségét, támogatását a 2027-ig tartó program kapcsán, melyre 

vonatkozóan egyébként a kormányhivatal törekvése az, hogy megállapodást kössön az 

önkormányzatokkal és más olyan szervezetekkel is, akik ebben segítségükre lehetnek. Ez 

egyfajta elvi jellegű keretmegállapodás lenne, nem konkrét feladatfelosztásban gondolkodnak, 

hanem magának a programnak a célját tartalmazná, és alapvetően az információcserére 

szorítkozna. Amennyiben az önkormányzatok részéről nincs ennek akadálya, a napokban egy 

tájékoztatót küldene részükre erről a programról, és amint meglesz a kormányhivatal által 

véglegesített megállapodás-tervezet, azt is eljuttatják mindenkinek.  

Nyitottságra kéri a tagönkormányzatok polgármestereit annak érdekében, hogy ezt a társadalmi 

csoportot is meg tudják szólítani. Fontosnak tartja, hogy megpróbáljanak ezen személyeknek 

segíteni, alapvetően nem pénzzel, hanem humánszolgáltatással, mentorálással, különböző, 

személyre szóló segítségnyújtással. 

Harmadik fontos témaként a közmunka-program folytatásáról szól néhány gondolatot. Ezt a 

programot 2024 márciusától kell újragondolni. Egyelőre annyi információval rendelkeznek 

róla, hogy még egy hónap áll rendelkezésre. A Belügyminisztériumtól még decemberben kapott 

információk szerint nagy biztonsággal augusztus végéig fognak tudni a programban egy 

következő szakaszt tervezni, és kb. azzal a személyi körrel számolnak, aki jelenleg a 

programban van. Ez járási szinten 60 fő körül mozog. Ha bármelyik település részéről akár 

pozitív, akár negatív változás lenne, arról mindenképpen várja a jelzést, annak érdekében, hogy 

tervezni tudjanak, és az megalapozott is legyen. Ebben is megköszöni az együttműködést.  

Az esetlegesen felmerülő kérdések megválaszolására szívesen áll rendelkezésre. 

 

M i c h l  József, a Társulási Tanács elnöke, Tata Város Polgármestere megköszöni a 

tájékoztatást, majd mivel az ülésen további észrevétel, hozzászólás nem hangzik el, az ülést 

10.40 órakor befejezettnek nyilvánítja. 

 

K. m. f. 
 

 

M i c h l  József S i m o n    László 

a Társulási Tanács Elnöke jegyzőkönyv-hitelesítő 

 


